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To: (EET @minvws.n]
Cc: )[EREE] @minvws.nl]; @minvws.nl]
From: )
Sent: Thur 3/19/2020 8:37:54 PM

Subject: RE: Corona - verslavingszorg / harm reduction

Received: Thur 3/19/2020 8:37:55 PM

Dat |EEEEYbii het overleg aanwezig was is wat mij betreft al een heel mooi stap, dat borgt al het nodige. Ik associeer BW/MO
met 0.a. overwegend hoge mate van (chronische) verslavingsproblematiek (niet iedereen, maar zijn wel kwetsbaren), vandaar

die suggestie. Of ze aan de virtuele tafel nodig zijn hangt natuurlijk ook af van opzet/invulling clusteroverleg, ze kunnen de

nodige signalen aanbrengen maar dat lukt wellicht ook met inbreng van VGP.

Verzonden: donderdag 19 maart 2020 21:31

1. @minvws.nl>; ) JEEI eninvws.ni>

@minvws.nl>; ) @minvws.nl>

Onderwerp: RE: Corona - verslavingszorg/ harm reduction

ilo JERE
EEA an de directie VGP was aanwezig bij ons overleg en heeft een korte toelichting gegeven van het Trimbos onderzoek en

het signaal van verslavingszorg over tekort aan beschermingsmiddelen. Dat signaal is meteen opgepakt/ doorgegeven zag ik.

Wat mij betreft prima als iemand van het Netwerk Verslavingskunde aanhaakt bij het overleg, mazar wel goed om te kijken of dit

overleg een logische plek is voor een prominente link met verslavingszorg. Volgens mij voor het cluster maatschappelijke

opvang/ beschermd wonen volgens mij van nature niet een van de partijen waar we het meest contact mee hebben (als ik het

goed begrijp, zit nog niet lang bij het cluster).

Vriendelijke groeten, JECKIEL]

Verzonden: donderdag 19 maart 2020 21:07

) SEI © inv. >EES
@ minvws.nl>

) EEE @minvws.ni>
Onderwerp: RE: Corona - verslavingszorg/ harm reduction

Dag collega’s,

Naar aanleiding van onderstaande; is er bij jullie cluster-overleg (of hoe jullie het noemen) over dit onderwerp gesproken? Is het

denkbaar dat iemand vanuit het Netwerk Verslavingskunde aangehaakt wordt bij dit overleg? Kan me voorstellen dat er vast wel

iemand is die namens deze organisaties (de grote verslavingszorginstellingen wil aanhaken). Via GGZ Nederland direct kan ook

trouwens (Netwerk Verslavingskunde ‘hoort’ daar bij).

vo. EEE
van:[IEEE EEE Cvs.

Verzonden: woensdag 18 maart 2020 21:46

@minvws.nl>;

EKER
@ minvws.nl>

CC:

Onderwerp: RE: Corona - verslavingszorg/ harm reduction

Ja, graag doorleiden naar die groep.

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van:[IEEBEEXEDNNinvws o>
Datum: woensdag 18 mut. 2020 12:32 PM
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([@minvws nl>, 5.1.2e )

Kopie: 5.1.2e ) ([@minvws.nl>
Onderwerp: FW: Corona - verslavingszorg / harm reduction

>

Kan dit onderstaande in het GGZ-BW/MO-deeloverleg mee?

Groet,

van:[IGEN BEE minvws n>

Verzonden: woensdag 18 maart 2020 12:31

@minvws.nl>

cc: ) SEE eminvws.o >;IEEE
Onderwerp: RE: Corona - verslavingszorg/ harm reduction

@minvws.nl>

Hallo collega’s,

Ik heb via het civil society overleg een verzoek uitgezet voor inventarisatie van signalen uit de harm reduction wereld

(denk aan drugs gebruikersruimtes, methadon verstrekking etc).EEEvan Trimbos gaat een inventarisatie

maken. Is het een idee om dit ook mee te gaan nemen in toekomstige overleggen met GGZ NL of is het ergens anders

beter op z'n plek?

Groet,
5.1.2e

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)
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